



CC-130J HERCULES

The CC-130J Hercules tactical airlifter is used for a wide range of missions, including troop transport, tactical airlift and aircrew training.

It can land and airdrop heavy loads of equipment, supplies and personnel into hostile environments. The J-model Hercules can operate from unpaved airstrips in active operations and carry up to 92 fully equipped paratroopers or 128 passengers.

The J-model is the newest Hercules model flown by the Royal Canadian Air Force.

Length: 34.37 m

Location: Trenton, Ont.

Wingspan: 40.38 m

Height: 11.81 m

Maximum gross weight: 79,380 kg

Maximum speed: 660 km/h

Range: 6,852 km

CC-130J HERCULES

L'avion de transport tactique CC-130J Hercules est utilisé lors de diverses missions comme le transport de soldats, le transport aérien tactique et la formation d'équipages.

Il peut atterrir dans des milieux inhospitaliers et y larguer de lourdes charges d'équipement et de provisions, ainsi que du personnel. Le modèle J du Hercules peut décoller de pistes sans revêtement et transporter jusqu'à 92 parachutistes (munis de leur équipement complet) ou 128 passagers.

Le modèle J est le tout nouveau modèle de Hercules employé par l'Aviation royale canadienne.

Longueur : 34,37 m

Base : Trenton, Ont.

Envergure : 40,38 m

Hauteur : 11,81 m

Masse totale maximale : 79 380 kg

Vitesse maximale : 660 km/h

Autonomie : 6 852 km

CC-130J HERCULES

